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     16.9.2015 

STYREMØTE NR. 5, 2015 

REFERAT 

STYREMØTE NR.5, 2015, BLE HOLDT HOS VAV 4.9.15 FRA KL. 13 – 14 

  

Til stede: 
 Sigurd Grande, Oslo, leder 

 Toril Giske 

 Reidar Kveine, Bærum, Utvalg for vannmiljøtiltak 

 Knut Bjarne Sætre, Bærum 

 Nils Erik Pedersen, Ås 

 Svanhild Fauskrud, sekretær  

  

 

Forfall: Stig Bell, styremedlem 

 Knut Bjørnskau, Leder Utvalg for miljøovervåking 

 

Nytt varamedlem til styret, Nils Erik Pedersen ble ønsket velkommen. 

 

1. REFERAT FRA STYREMØTE 26.5.2015  

Referatet fra 26.5.2015 ble godkjent. 

 

2. UTVALG FOR VANNMILJØTILTAK 

- Quality Spa & Resort Holmsbu er booket til driftsseminaret 10. og 11.11.2015.   

Forslag til temaene er;  

- lekkasjedeteksjon på nett 

- kjelleroversvømmelser 

- overløp, Gemini VA – brukes fysisk kart eller PC/nettbrett i bil/felt, og stemmer kart og 

virkelighet? 

- drift av vassdragsrister 

- sikkerhet i grøfter og kummer  

- sikring langs vei ved veigraving 

- rutiner ved reparasjon av vannlekkasjer 

- fettproblematikk i ledningsnett og pumpestasjoner 

- trykkavløp  

- befaring. 

 

       Utvalget vil arbeide videre med; 

 Hvordan håndterer fagrådskommunene private stikkledninger i forbindelse med kommunale 

prosjekter? 

 Hvordan er rutinene i fagrådskommunene for å hindre feilkoblinger ved nye tilknytninger? 

 

Det er laget spørreskjema som representantene i fagrådskommunene skal besvare før neste 

utvalgsmøte 15.oktober. Hvis det fremkommer problemstillinger, har vi mulighet til å engasjere 

konsulent. Det er avsatt kr. 150000,- til konsulenttjenester på budsjettet for 2015. 
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3. UTVALG FOR MILJØOVERVÅKING 

- I siste møte ga Norconsult en statusrapport for fjorden. Sannsynligheten er større for 

vannutskiftning i Vestfjorden enn Bunnefjorden. Vanntemperaturen ligger rundt 

medianverdien. 

- Fagrådet har kontaktet Miljødirektoratet angående møte om muligheten for samarbeid om 

Fagrådets opsjon på foraminifere. Norconsult, UiO og fylkesmannen inviteres også til møte. 

- Utvalget kjøper inn to temperaturmålere som plasseres hhv i Drøbak og Bunnefjorden. 

Temperaturmålerne vil bli driftet av UiOs forskningsstasjon i Drøbak. 

- Havforskningsinstituttet har gjennomført årlige strandnottrekk, som vi ønsker å endre 

prøvetakingsfrekvensen til hvert 3. år, dvs. to ganger i løpet av en tiltaksperiode på 6 år. Det 

er ønskelig at en av strandnottrekkene er sammenfallende med undersøkelsen Fagrådet for 

Ytre Oslofjord får gjennomført. 

- UiO fortsetter med årlig undersøkelse på miljøgifter i fisk. 

- Vannforeningen skal 17.september arrangere seminar om Oslofjorden. 

   

4. SAMARBEID OM VANNFORSYNINGEN 

Oppstartsmøte reservevann er avtalt tirsdag 15.september hos VAV. Alle fagrådskommunene er 

invitert sammen med Glitrevannverket, ABV, NRV, MOVAR og VIVA. 

 

5. 3GA PROSJEKTET 

Prosjektdeltakerne ser på utnyttelsen av tunnelsystemet mellom Oslo og VEAS. Hva med 

rensekapasiteten i østre del av fjorden? VEAS holder på med vedlikehold og oppgradering av 

anlegget. Saken tas opp igjen på neste styremøte. 

 

6. INFORMASJON/AKTIVITET 

- Fagrådet har behov for møte med Miljødirektoratet ang Norconsults opsjon på 

foraminiferer.  

  

7. EVENTUELT 

Kai Sørensen, NIVA ønsker å presentere EU prosjektet HIGHROC, miljøovervåkning med 

satellittdata over Indre Oslofjord. Styret anbefaler at prosjektet blir presenter for Utvalg for 

miljøovervåking. 

 

      MØTEPLAN HØSTEN 2015 kl. 13 hos VAV i 1.etg i Herslebsgate 5: 

       

Torsdag 8.oktober 

Torsdag 19.november  

       

       

 

 

      Svanhild Fauskrud 

      Referent 

mailto:fagradet@vav.oslo.kommune

